

REWINDING

Turn Selector B to REWIND position and tape will rewind very rapidly.

REMOBINAGE

Mettre le sélecteur B à la position REWIND et la bande est rembobinée rapidement.

A BETTER WAY TO ENJOY STEREO REPRODUCTION

* Open up Reflector Boards. The best stereo effect may be obtained when these side boards are open about 60° against sides of the set.

* To enjoy this recorder in an ordinary room, you can place it anywhere you like in the room and still enjoy the fully stereophonic sound spreading throughout the room. Nevertheless, if placed at corner to have a wall behind it, it will give you even better stereo effect.

* For use in a large hall like an auditorium, use large external speakers, which will be connected to External Speaker jacks of the set.

MEILLEURE REPRODUCTION STERÉOPHONIQUE

* Ouvrir les panneaux réfléchissants. Vous pouvez goûter meilleurs effets stéréophoniques, si vous mettez ces panneaux à 60° entre les côtés d'appareil.

* Pour l'usage domestique, il est possible de placer cet appareil dans quelque endroit que ce soit. Puis, si l'appareil est placé devant le mur, vous pouvez goûter plus meilleur effet stéréophonique.

* Pour l'usage dans une salle, il est préférable d'employer grands haut-parleurs extérieurs. Dans ce cas, relier la fiche de haut-parleur aux jacks EXTERNAL SPEAKER d'appareil.